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Acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 27 d’abril de 2023 
 
A la sala de sessions de l’Ajuntament, a les 18.30 hores del dia 27 d’abril de 2023, es 
reuneix l’Audiència pública prèvia al Ple, sota la presidència de l'alcalde i amb els regidors i 
regidores següents:  
 
President: 
Sr. Jaume Oliveras i Maristany, Alcalde (ERC-AM-AM) 
 
Tinents i tinentes d’alcalde: 
Sra. Sílvia Folch Sánchez, tinenta d’alcalde primera (ERC-AM-AM) 
Sr. Ernest Suñé Nicolás, tinent d’alcalde segon (PSC-CP) 
Sr. Ricard Plana Artús, tinent d’alcalde tercer (ERC-AM-AM) 
Sra. Maria Llarás Vázquez, tinenta d’alcalde quarta (PSC-CP) 
Sra. Cristina Ramos Santamaria, tinenta d’alcalde cinquena (ERC-AM-AM) 
Sra. Anna Torrijos López, tinenta d’alcalde sisena (ERC-AM-AM) 
 
Regidors i regidores: 
Sr. Sergio González Fernández, regidor (ERC-AM-AM) 
Sra. Neus Tallada Moliner, regidora (ERC-AM-AM) 
Sr. Albert Alfaro Giró, regidor (ERC-AM-AM) 
Sra. Yulay Martínez Castillo, regidora (ERC-AM-AM) 
 
Sra. Neus Villarrubia del Valle, regidora (Fem Masnou)  
Sr. Amadeu Quintana Jolonch, regidor (Fem Masnou) 
Sra. Isabel Redaño Andrés, regidora (Fem Masnou) 
 
Sra. Mònica González Huerva, regidora (PSC-CP) 
 
Sra. Meritxell Blanch Daura, regidora (JxCAT-UNITS)  
Sr. Ivan Ollé i Llopis, regidor (JxCAT-UNITS), s’incorpora a la sessió en el moment en què 
figura al cos de l’acta. 
 
Sr. Francisco Avilés Salazar, regidor (Cs) 
Sra. Stella Parodi Barriga, regidora (Cs)  
 
Sra. Mireia Noy Oliveras, regidora (CUP-AMUNT) 
 
Secretari general:  
Sr. Gustau Roca Priante 
 
S’excusa per la seva absència:  
Sr. Romà López Bolart, regidor (JxCAT-UNITS)  
 
 
 
Es desenvolupa l’Audiència pública com segueix: 
 
1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 16 de 
març de 2023.  
 
S’aprova l’acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 16 de març de 2023 per 
assentiment. 
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2. Torn d’intervencions.  
 
Primera intervenció 
 
La veïna amb número de registre 01 manifesta que exposarà diverses qüestions que afecten 
a Santa Madrona: 
 
1. Parc dels Vivers: Van canviar tres arbres l’any passat i ara hi ha quatre morts. El parc està 
en un estat vergonyós, brut, fet un desastre i mal il·luminat. 
 
2. Pipican: Ens van posar un pipican. He estat fent fotografiares als pipicans de la vila. Els 
gossos no beuen a galet. Els pipican de la vila tenen tots una safata a sota perquè els 
gossos beguin tranquil·lament. En aquest pipican en el seu dia van posar una font, algú es 
deuria donar compte de que s’havien equivocat, la van desmuntar i als tres dies exactes van 
tornar a posar la mateixa. Felicitats a la persona encarregada de fer-ho.   
  
3. Llums: Els barrets estan desfets i hi ha dos penjant. La llum és groga i fa una sensació de 
decrepitud. 
 
4. Voreres del carrer Artesa de Segre: Va caure per l’estat de la vorera i com a resultat té el 
menisc trencat. Ha fet la corresponent reclamació de responsabilitat. Ha acabat la 
rehabilitació i encara no està arreglat. Han assenyalat un parell de trossos que ella podria 
arreglar millor que els d’ara de Manteniment. Hi ha llocs on els panots estan aixecats més de 
20 cm. 
 
5. Bus C15/105: Per anar al poble s’ha d’agafar davant de l’institut. És un bus provisional i 
no sap quan arribarà el definitiu. 
 
6. Voreres del carrer Girona: Van informar d’un pressupost de nou-cents mil euros. Es va dir 
que tot el carrer quedaria al mateix nivell. Ara estan arreglant les voreres que han d’anar 
fora. Pregunta al Sr. Plana si s’ha molestat a anar-hi. En tres setmanes han arribat al carrer 
Reus. 
 
7. Pantalles acústiques: L’any 2008 va recollir dues-centes seixanta signatures. Va fer un 
escrit demanant onze punts i ho va lliurar al Síndic de Greuges. L’Ajuntament va trigar un 
any en contestar. Quan van fer la resposta ho van arreglar. La resta de punts estan per 
arreglar i un d’ells és aquest de les pantalles acústiques. L’any 2008 la regidora senyora 
Marta Neira li va dir que les posarien. L’any 2010 l’autopista era de pagament, ara és 
gratuïta però continua sense les pantalles.  
 
8. Edificis darrera camp futbol de l’Atlètic Masnou: És una aberració urbanística. Abans hi 
havia planta baixa més un pis i ara cent trenta habitatges amb una alçada de tres pisos que 
ha fet baixa la categoria del barri. I a sobre ara ja estan per la cinquena promoció. 
 
La senyora Sílvia Folch respon en relació als arbres Parc dels Vivers que ho han detectat. 
Ara, en primavera no es poden plantar. Es plantaran en la campanya dels mesos de 
novembre i desembre. I quant a l’enllumenat públic que la seva renovació va quedar fora 
dels pressupostos participatius. Però al llarg d’aquest primer semestre es modificarà el del 
carrer Santa Madrona i carrer Girona, entre d’altres. 
 
I en relació al projecte, la senyora Sílvia Folch, respon que no són nou-cents mil euros i que 
amb el contracte de manteniment de la via pública s’arreglen els escocells.  
 
La veïna demana concreció sobre les dates en que s’arranjaran els temes que ha exposat. 
 
L’Alcalde respon que li faran arribar.  
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Segona intervenció 
 
El veí amb número de registre 02 exposa que vol parlar sobre la seguretat ciutadana. 
Manifesta que la Guàrdia Urbana funciona bé. Però darrerament la dedicació municipal cap 
als recursos del departament no és la que hauria de ser. Es veu passar amb poca 
freqüència el cotxe de la Policia Local. Afegeix que quan entra a Teià i Alella veu les 
càmeres per gravar les matricules dels vehicles i aquesta és una ena molt bona perquè si 
veuen un vehicle sospitós salta una alarma que avisa a la Policia Local. En canvi aquí 
aquesta eina s’ha rebutjat. 
 
A les 18:46 hores, s’incorpora a la sessió el Sr. Ivan Ollé. 
 
Pregunta si el guàrdia de barri ha desaparegut. Manifesta que la proximitat anava molt bé. 
Afegeix que en els butlletins s’informa de moltes coses però no de seguretat ciutadana. En 
canvi els Mossos envien informacions sobre estafes o altres aspectes d’interès. Al Masnou 
no hi ha aquesta comunicació perquè així és millor informar d’altres temes com els pisos de 
protecció oficial, El Casino, ... 
 
Manifesta que El Masnou està ple d’estops. Hi ha moltes col·lisions i per evitar-ho s’han 
posat molts miralls alguns dels quals no compleixen el criteri de l’agudesa visual, com per 
exemple el de l’Av. Kennedy, que de dia no es veu i de nit són dos punts blancs que 
semblen lluny i després el tens a prop. En conclusió, no hi ha ordre, no hi ha un criteri 
adequat de com han de ser, de com han d’estar col·locats ni de les seves característiques.  
 
La senyora Sílvia Folch respon en relació als miralls que són una mesura per garantir la 
visibilitat. S’instal·len segons criteris tècnics. És la Policia Local, Manteniment i la ciutadania 
qui avisen d’incidències. S’ajusten a les característiques del seu emplaçament. 
 
I quant a la Policia Local que l’índex delinqüencial del Masnou és baix. Quan hi ha 
necessitats es fan les comunicacions i sí que hi ha policia de proximitat. Pel que fa a les 
càmeres de control de matrícules explica que no en disposen però que per la xarxa “Rescat” 
s’irradien totes les matricules. A més cal tenir en compte que Masnou té mes entrades. 
Conclou que hi ha coordinació policial per garantir la seguretat i que no hi ha rebaixa de 
recursos, tot el contrari. 
 
El veí pregunta on pot trobar la informació que es dona a la ciutadania. 
 
L’Alcalde respon que quan hi ha un esdeveniment important s’informa per la web.  
 
I, en no haver-hi més assumptes per tractar, el senyor Jaume Oliveras i Maristany conclou la 
sessió, que finalitza a les 18:55 hores. 
 
El Masnou, a la data de la signatura electrònica 
[Firma01-01]     [Firma02-01] 
 
 
 
 
 
 

Codi de verificació electrònic: 075cb6e8-695f-4010-8efc-03f52e879b47 
 

El secretari general
GUSTAVO ADOLFO ROCA PRIANTE
15/06/2023

El President en funcions
JAUME OLIVERAS MARISTANY
15/06/2023


